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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено заседание на ПК по Образование, култура и социални дейности (ОКСД)  

 

Днес, 26.07.2024 г. (петък), от 13.00 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе 

заседание на ПК по ОКСД, в състав: 

 

 ПК по ОКСД присъства Отсъства забележка 

1. Александър Горчев – председател     

2. Хава Хамидова – зам.-председател     

3. Ангел Ангелов- член     

4. Минчо Минчев - член     

5. Мариана Вълкова - член     

 

 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината и Ан. Асенова – 

председател на ОбС. 

 Заседанието се откри и ръководи от Александър Горчев – председател на ПК по 

ОКСД. 

 Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения по 

него. 

 Предложения по дневния ред не постъпиха. 

 Г-н Горчев предложи прекратяване на разискванията по дневния ред. 

 С 5 гл. „за” предложението се прие. 

 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред. 

 С 5 гл. „за” се прие следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1- 1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно отчет за дейността на 

Общински съвет – Велики Преслав за периода 01.01.2024 г. – 30.06.2024 г. 

2- 2. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за 

изпълнение решенията на ОбС - Велики Преслав за периода м. януари – юни 2024 г. 

3- 9. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно обществено 

обсъждане за определяне на терен за изграждане на приют за безстопанствени животни. 

Допълнителна точка: Резултати от проведени изпити в основни и средни училища в 

община Велики Преслав, текущи ремонти в ДГ, ДЯ и НЧ, изразходвани ср-ва в д/ст 

„Култура“. 

 

 
По т. 1: отчет за дейността на ОбС – Велики Преслав за периода 01.01.2024 г. – 30.06.2024 г. 

Г-н Минчев изказа мнение по отчета и обърна внимание, че в т.4 е допусната техническа 

грешка в изписването на името на Решение № 65 и същото следва да се чете: „Правилник за 

еднократно финансово стимулиране на родители за насърчаване на раждаемостта и 

подпомагането на отглеждането на деца на територията на община Велики Преслав“.  

Ал. Горчев взе отношение и предложи през следващия отчетен период в т. 3 на Очета да се 

включи и броя на всички проведени заседания на временните комисии и проведените 

заседания на ПК по Образование, която изпълнява ролята и на Комисия по чл. 12 от 

Правилника за еднократно финансово стимулиране на родители за насърчаване на 

раждаемостта. Г-н Горчев постави и доуточняващ въпрос какво включват разходите за 

външни услуги и за какво са изхарчени средствата в размер на близо 4 хил. лв.  

На въпроса г-жа Ан. Асенова отговори.  

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 
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 С 5 гл. „за” решението бе прието. 

 

По т.2 Отчет за изпълнение решенията на ОбС - Велики Преслав за периода м. януари – юни 

2024 г. 

 Отношение по Отчета взе М. Минчев, който изказа положително становище в 

подкрепа на докладната: „удовлетворен съм о работата на ОбА, в лицето на г-н кмета, заради 

това, ч няма неизпълнени решения. 

Ал. Горчев постави въпрос относно до къде е стигнала процедурата по изпълнение на 

решения № 132 и 136. 

На въпроса кметът отговори. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за” решението бе прието. 

 

 

По т.3: обществено обсъждане за определяне на терен за изграждане на приют за 

безстопанствени животни. 

Г-н Минчев взе отношение и изрази мнение, че е очаквал кметът на с. Мостич да присъства 

на заседанието на комисията и да разясни какви са нагласите на жителите на с. Мостич, 

които са гласували „против“, тъй като самата Курия е на достатъчно голямо разстояние от 

селото. М. Минчев изказа положително становище в подкрепа на решение I – во и заяви, че 

ще подкрепи решението да се изгради приют за безстопанствени животни. 

Становище в подкрепа изказването на г-н Минчев изказа и Ал. Горчев, който допълни, че 

пътят е извървян, ОбС е взел решение.  

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за” и 1 гл. „въздържал се“ решението бе прието. 

 

 

Допълнителна точка: Резултати от проведени изпити в основни и средни училища в 

община Велики Преслав, текущи ремонти в ДГ, ДЯ и НЧ, изразходвани ср-ва в д/ст 

„Култура“. 

Ал. Горчев запозна членовете на комисията с постъпилата от съответните институции 

информация, след което думата бе дадена за дискусия. Изказаха се мнения по отношение на 

това кой какво го притеснява и какви стъпки следва да предприеме ОбС в резултат на 

предоставената информация. 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 15,10 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 

 Ал. Горчев,  п 

 Председател на ПК по ОКСД 

  

 

 Изготвил: Т. Янкова – гл. спец АО в Звено ОбС 

 


